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         ΑΔΑ: Ω2ΥΞΩΗ3-Ο9Ρ 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ       Αριθμ. πρωτ.:  10187/22-05-2019    

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ       

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ     
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ  

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 
Από το πρακτικό της  11ης/2019  Τακτικής  συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 Αρ. αποφάσεως : 111 
 

 ΘΕΜΑ: Λήψη απόφασης περί άσκησης ή μη έφεσης και αναίρεσης κατά της αριθμ. 999/19 απόφασης του Μονομ. 

Πρωτοδικείου Αθηνών.   

 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την  21
η
 του μήνα  Μαΐου  του έτους 2019  ημέρα της εβδομάδας  

Τρίτη  και ώρα 15:00 συνήλθε σε  τακτική  συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με αριθ. πρωτ   9845/17-

05-2019, του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου  που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις  17-04-2019 και στον κ.  

Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 5  του Ν. 3852/ 2010 και δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα. 

 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών (33) μελών βρέθηκαν 

παρόντα  είκοσι τρία  (23) ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 

1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης   28.Η. Δρούλιας  Απών 

2 Ν. Καραγιάννης  11. Μ. Χουδελούδης   20. Α. Μποζίκας  29. Α. Γκανά –Ρηγάκη   

3. Ν. Δαουάχερ   12. Λ. Βουλγαρίδης 21. Ε. Λυμπουσάκη-

Γεωργιάδη  Απούσα 

30. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

Απών 

4. Κ. Σταθάς   13. Μ. Δημουλά    22. Ε. Τοκατλίδη  

Απούσα 

31. Ι. Κέντρης  Απών 

5. Η. Βαρυτιμιάδης  Απών 14. Γ. Ζέρβα       23. Ε. Ντηνιακός   32. Κ. Ασπρογέρακας   

6. Ε. Θερμού    15. Π. Κουβαράς  Απών 24. Δ. Τσατσαμπάς  

Απών 

33. Κ. Φουρλής  Απών 

7. Κ.Βορέας        16. Α. Παναγοπούλου-

Γεωργοπούλου   

25.Β. Καρατζαφέρης   

8. Π. Μοσχονάς  17 Κ. Τσουκνίδας  26. Θ.Σπηλιόπουλος   

9. Ι. Ζώτος   18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά  Απούσα  

Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

 

Ο  κ. Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Αποχωρήσεις:  
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Ο Δημοτικός Σύμβουλος  κ. Ε.. Ντηνιακός αποχώρησε από τη συνεδρίαση μετά  την ψήφιση  του 2
ου

 θέματος.  

 

 

Ο κ. Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, εισηγούμενος το 1
ο
  θέμα της ημερησίας διάταξης, έθεσε υπόψη του Σώματος 

το εισηγητικό σημείωμα της Νομικής Υπηρεσίας, στο οποίο αναφέρονται τα εξής: 
 

Όπως γνωρίζετε, με την από 6-12-2018 και με αριθμό κατάθεσης δικογράφου 11530/3036/2018 αγωγή τους οι κκ. 

Μαρούκα Ιωάννα κλπ (σύνολο 52) , όλοι εργαζόμενοι στους παιδικούς και βρεφονηπιακούς σταθμούς του Δήμου ,  

ζητούσαν να αναγνωριστεί ότι συνδέονται με τον εναγόμενο Δήμο Χαϊδαρίου με σύμβαση εργασίας ιδιωτικού δικαίου 

αορίστου χρόνου , από την πρόσληψη καθενός και καθεμίας εξ’ αυτών και να υποχρεωθεί ο Δήμος Χαϊδαρίου να τους 

απασχολεί , δυνάμει της σύμβασης αυτής, στη θέση , την ειδικότητα και με τις αποδοχές που αντιστοιχούν εκ του 

νόμου με αυτή την υπηρεσιακή ένταξη και εξέλιξη, λαμβανομένων υπόψη και των λοιπών τυπικών τους προσόντων .  

 

Δυνάμει της υπ’ αριθ. 2/16-1-2019 και με ΑΔΑ : Ω89ΔΩΗ3-Η60 και με αριθ. πρωτ. 972/17-1-2019  απόφασης του 

Δημοτικού Συμβουλίου , έγινε αποδεκτή η  υπ’ αριθ. πρωτ. 23894/21-12-2018 αίτηση των εναγόντων με την 

οποία ζήτησαν , να συναινέσει εγγράφως ο Δήμος Χαϊδαρίου στο αίτημά τους για τη μετατροπή των συμβάσεών τους 

σε μία ενιαία σύμβαση εξαρτημένης εργασίας αορίστου χρόνου . Ειδικότερα , ζήτησαν να εκδοθεί απόφαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου με την οποία να δίδεται εντολή στην πληρεξουσία δικηγόρο που θα παρασταθεί ενώπιον του 

Δικαστηρίου στις 6-2-2019 ή σε οποιαδήποτε μετ’ αναβολή δικάσιμο ή σε οποιαδήποτε δικάσιμο θα οριστεί με κλήση 

κατόπιν ενδεχόμενης ματαίωσης της αγωγής  να συναινέσει – συνομολογήσει – αποδεχθεί ρητά το αίτημα της 

αγωγής εν συνόλω στην ιστορική και νομική του βάση κατ’ άρθρο 298 ΚΠολΔ , σε συνδυασμό με το άρθρο 297 

ΚΠολΔ, ώστε το δικάσαν Δικαστήριο να δεσμεύεται από την ως άνω αποδοχή της αγωγής.  

 

Πράγματι, σε εκτέλεση της ανωτέρω απόφασης δηλώσαμε ενώπιον του Δικαστηρίου , παρισταμένου του Δημάρχου 

Χαϊδαρίου κ. Μιχαήλ Σελέκου, τη ρητή συναίνεση- αποδοχή της αγωγής και εκδόθηκε η υπ’ αριθ. 999/2019 οριστική 

απόφαση του Μονομελούς Πρωτοδικείου Αθηνών (Τμήμα Εργατικών Διαφορών) με την οποία έγινε δεκτή στο σύνολό 

της η αγωγή των αντιδίκων.  

 

Κατόπιν αυτού, φέρεται ενώπιόν σας το παρόν εισηγητικό σημείωμα με το οποίο ζητούμε να αποφασίσετε τη μη 

άσκηση ενδίκων μέσων κατά της ως άνω απόφασης.  

 

Χαϊδάρι, 17-5-2019  

 

Κατερίνα Πετροπούλου  

 

Εν συνεχεία το λόγο ζήτησε και έλαβε ο Δήμαρχος κ. Μ. Σελέκος , ο οποίος ανέφερε προς το Σώμα και 

στους παριστάμενους εργαζόμενους  του Δήμου,  μεταξύ άλλων, τα ακόλουθα:   

……είναι μία μεγάλη μέρα σήμερα και για όλους εσάς γιατί κλείνει ένα πολύ σοβαρό θέμα για το εργασιακό σας 

μέλλον, με τη σημερινή απόφαση, δηλαδή, με τη μη άσκηση ενδίκων μέσων στις αποφάσεις τις πρωτόδικες που έχουν βγει, 

οπότε πραγματικά νομίζω ότι για εσάς είναι σημαντική μέρα, ορόσημο δηλαδή, για τα επόμενα χρόνια. ……..Ήρθε, 

λοιπόν, η δικαστική απόφαση…….., για να μην πω πολλά ακόμα, να σας ευχαριστήσω πάρα πολύ για τη συμβολή σας όλα 

αυτά τα χρόνια για να λειτουργήσουν με τον καλύτερο τρόπο οι παιδικοί σταθμοί, στο κομμάτι που αφορά τους 52 

εργαζομένους παιδικούς σταθμούς, πραγματικά σε δύσκολες συνθήκες, ξέρουμε και εμείς πολύ καλά το τι συμβαίνει, 

ξέρουμε το τι σημαίνει ένας παιδαγωγός να έχει τόσα παιδάκια τα οποία είναι και το καθένα και μία διαφορετική 

περίπτωση και τα προβλήματα στο να χειραγωγήσεις αν θέλεις και να βάλεις σε μία διαδικασία παιδιά που φεύγουν από 

την αγκαλιά της μάνας ή της οικογένειας στον παιδικό σταθμό. ………,η θέση του Δημάρχου ….., … πρέπει να το 

καταλάβουν και οι υποψήφιοι που πιστεύουν ότι αλλάζει η ζωή τους ή ότι γίνονται οτιδήποτε, έχει μία συγκεκριμένη 

θητεία η οποία κάποια στιγμή τελειώνει……., ξέρουμε ότι έχουμε ημερομηνία λήξης. Εμείς πιστεύουμε, βέβαια, ότι ο 
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κόσμος μπορεί να σταθμίσει το τι έγιναν όλα τα προηγούμενα χρόνια μέσα σε αυτό τον κυκεώνα των δυσκολιών που 

αναλάβαμε τον Δήμο και να πάρει τις αποφάσεις του για το μέλλον.  

Εμείς πιστεύουμε ότι μπορούμε να συνεχίσουμε και να κάνουμε πολύ περισσότερα πράγματα για το Δήμο. Και 

είναι βέβαια στην κρίση των Χαϊδαριωτών το τι θα γίνει και ποια θα είναι η επόμενη διοίκηση.   

Αυτά από εμένα. Η απόφαση, λοιπόν, του Δημοτικού Συμβουλίου, σύμφωνα και με την εισήγηση της  νομικής 

υπηρεσίας θα είναι για τη μη άσκηση ενδίκων μέσων.  

Ακολούθως ο κ. Πρόεδρος απηύθυνε το λόγο στους Επικεφαλής των δημοτικών παρατάξεων και στους παριστάμενους 

Δημοτικούς Συμβούλους για να τοποθετηθούν επί του ανωτέρω θέματος. 

Μετά τις τοποθετήσεις των Επικεφαλής των παρατάξεων και των παριστάμενων Δημοτικών Συμβούλων, ακολούθησε 

συζήτηση η οποία καταγράφεται πλήρως στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά με τις παρατηρήσεις και θέσεις των 

Δημοτικών Συμβούλων καθώς και  του κου Δημάρχου. 

 

 

Συνεπώς, μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης το Δημοτικό Συμβούλιο, 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
 

Τη μη άσκηση ενδίκων μέσων κατά της αριθμ. 999/19 οριστικής απόφασης του Μονομελούς  Πρωτοδικείου Αθηνών, 

σύμφωνα με την εισήγηση της  Νομικής Υπηρεσίας, όπως αποτυπώνεται εξ ολοκλήρου στο εισηγητικό μέρος της παρούσας 

απόφασης. 

 

 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ   ΤΑ ΜΕΛΗ 

                  (Υπογραφή)           (Υπογραφή)           (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι  22-05-2019 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ 


